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Betreft: internetconsultatie Wet BIG II

Geachte heer Bruins,

Met veel belangstelling nam ik kennis van de internetconsultatie Wet BIG II. Deze beoogde 
wetswijziging regelt o.a. de opname van mijn beroep, orthopedagoog generalist, in de Wet BIG. Dit 
onderdeel van de wetswijziging is voor mij heel belangrijk en ondersteun ik van harte. Graag wil ik u 
laten weten wat het voor mij en mijn cliënten concreet betekent als de orthopedagoog generalist een 
artikel 3 beroep in de Wet BIG wordt. Het beroep orthopedagoog generalist kenmerkt zich door 
expertise op het gebied van het herstellen en benutten van opvoedingsrelaties om de gezondheid en 
kwaliteit van leven van personen in een pedagogische afhankelijkheidsrelatie te behouden en te 
bevorderen. 

Als ik een BIG-geregistreerde orthopedagoog generalist ben, kan ik:
 mijn volwassen (geworden) cliënten blijven behandelen. Mijn cliënten en hun steunsysteem 

hoeven daardoor niet opnieuw een veilige vertrouwensrelatie op te bouwen met andere 
therapeuten. Ik werk met kwetsbare doelgroepen, mensen met een verstandelijke beperking, 
met gehechtheidsproblematiek of met een autisme spectrum stoornis. Als ik hen kan blijven 
behandelen, worden zij niet geconfronteerd met alle andere veranderingen die met een 
dergelijke wisseling gepaard gaan en die juist voor hen zo moeilijk zijn;

 meerdere gezinsleden of anderszins betrokkenen blijven behandelen, ongeacht hun leeftijd. 
Juist deze gezamenlijke en op elkaar afgestemde hulp is waardevol voor cliënten;

 als regiebehandelaar alle betrokkenen bij de zorg van een gezin coördineren. Ik ben specifiek 
opgeleid om met meerdere disciplines samen te werken en samen één plan te ontwikkelen. 
Voor gezinnen zou dat betekenen dat ze in de toekomst vooral mij als aanspreekpunt hebben. 
Dat zou hen de rust en stabiliteit geven die ze nodig hebben.

Hier wil ik in zijn algemeenheid aan toevoegen dat een BIG registratie voor de orthopedagoog 
generalist een erkenning betekent van het opleidings-en herregistratieniveau. Er zal daardoor eindelijk 
vanuit de inhoud gekeken kunnen worden naar wie het best welke behandeling op zich kan nemen in 
plaats van dat dit nu door organisatorische en/of financiële aspecten beïnvloed wordt. Ik ga er vanuit 
dat dit ten goede zal komen aan de effectiviteit van de hulpverlening en de efficiëntie van het 
hulpverleningsproces. Kortom, meer mensen zullen op een betere manier geholpen kunnen worden.  

Ik hoop dat ik hiermee heb kunnen illustreren waarom het zo belangrijk is dat de orthopedagoog 
generalist in de Wet BIG wordt opgenomen.

Met vriendelijke groet,

Maurine Kroon 


